
Verslag ALV IVN afdeling Arnhem dd 1 april 2023 
 
 
 
Afgemeld: Rob ten Hoedt, Trija van den Brul, Hans Hugen, Frans Koops, Henriëtte Willems, Brenda Segers 
 
Aanwezig: Suus Houtman, Nancy Sondael, Ineke Peppelman, Marianne Wildenberg, Christine Paris, Miep 
Deen, Frans Duermeijer, Alie de Bildt, Koos de Vos, Koos Dansen, Frederique Sluis, Miriam Groensmit, Han 
de Haas, Nancy Visser, Han Savelkoel, Linda Wolsing, André Mathlener, Roland Bierdrager, Astrid en Cees 
van Herel, Annelies van Haeringen, Maria Pompe, Lucianne Le Coultre, Suzanne Wijers, Irene van der Veen.  
Ben Dröge, Pieter van Vemde, Mia Vorstermans (bestuursleden). 
 
1. Ben opent de vergadering en heet alle (nieuwe) leden van harte welkom.  

Verder in de vergadering verzorgt Pieter van Vemde de toelichting waar nodig.  
 
2. Huishoudelijk regelement 

 
Over aanpassing van het HHR (huishoudelijk regelement) beslissen de leden in de ALV. Vanwege enkele 
gewenste aanpassingen staat dit punt op de agenda. Daarnaast zijn een aantal zaken aangepast aan de 
inmiddels gegroeide situatie. Zo worden geen schriftelijke uitnodigingen voor de ledenvergadering meer 
verstuurd. Dit gebeurt via de mail (QS = Quickstaartje) en de website.  
Toelichting op financiële zaken :  
- alle leden betalen inmiddels rechtstreeks aan landelijk IVN. 
- aankopen van IVN Arnhem > € 5.000,- voortaan ook mogelijk na publicatie in QS, tenzij 5 of meer leden   
   bezwaar maken. 
- uitgaven van coördinatoren werkgroepen en hoe daarmee om te gaan. 
Toelichting op andere zaken :  
- IVN gids wordt niet meer uitgegeven, hiervoor in de plaats is de website en QS het communicatie middel.  
   Artikelen van leden zijn nog steeds welkom voor de website. 
- taken en rol van de adviesraad, werkgroep-coördinatoren komt meer tot uiting in de nieuwe formulering  
   in artikel 4. 
- Verklaring omtrent gedrag (VOG). Hierbij willen we in deze ALV graag even apart stil staan omdat het in  
   het Adviesraadoverleg van dinsdag j.l. veel discussie opleverde.  
In het landelijk beleid van IVN is 5 jaar geleden vastgelegd dat een VOG verplicht is bij werken met minder 
weerbare personen. Vier jaar geleden stond het al in het HHR en nu werd besloten dit in te voeren voor 
onze afdeling. In de adviesraad is van 28 maart j.l. is hierover een hele discussie ontstaan en zijn principiële 
bezwaren genoemd door verschillende adviesraadleden. Nu stelt het bestuur voor om dit punt uit te 
stellen, zodat er verder over na gedacht kan worden en opnieuw een voorstel komt hoe te implementeren 
in de onze afdeling. Er is hiervoor nog niet meteen een oplossing. 
Vragen en discussie in deze vergadering zijn:  
Koos: Kunnen we afwijken van het landelijke plan IVN ?  
Antwoord: Nee, ons HHR moet voldoen aan het landelijke. Heeft ook te maken met ANBI status.  
Frederique: Gaat het alleen over goed gedrag ? Het is niet zo dat het alles oplost. 
Wat waren de principiële bezwaren ? Dat je heel veel gegevens moet doorgeven, dat roept een 
schijnzekerheid op.   
Pieter nodigt mensen uit om hierover hun mening te geven. Het artikel blijft dus ongewijzigd t.o.v. de tekst 
die er 4 jaar geleden ook al in stond. Het wordt voor dit moment dus ook verwijderd uit het beleidsplan tot 
nader orde. Leden moeten het ergens kunnen lezen en er commentaar op kunnen geven. De vraag is ook 
welke vrijwilligers moeten er allemaal onder vallen en kan je dit goed formuleren zodat het eenduidig is.  
Miriam: Heeft de WBTR hier ook mee te maken ?  
Antwoord: Zijdelings wel, het bestuur kan juridisch aangesproken worden op haar beleid.  



Christine: waar is de taak van vertegenwoordigers vast gelegd ? Moeten vertegenwoordigers overleg 
hebben met het bestuur. Hoeveel mandaat is er voor vertegenwoordigers ? Het is niet eenduidig. 
Bijvoorbeeld: Groenforum. Koos de Vos. Soms zit je met het punt kan ik hierin meegaan of niet. Koos geeft 
aan dat hij soms ruggenspraak wil houden met het bestuur. Op basis van vertrouwen moet dit kunnen 
plaats vinden. Verzoek om die groep wel te benoemen in HHR en geef aan dat ze met bepaald mandaat 
mogen handelen en bij gevoelig onderwerp terug moeten naar bestuur. 
 
Actiepunten bestuur:  

1. Consensus bereiken over implementatie VOG binnen IVN Arnhem, hierna opnemen in HHR 
2. Beschrijf verantwoordelijkheid en mandaat van vertegenwoordiger namens IVN in HHR 

 
HHR voor dit moment, behalve artikel 8 lid 3 ‘VOG’, is hiermee goedgekeurd.  
 

3. Jaarverslag 2022 
Deze vorm beoogt een jaarverslag op hoofdlijnen te zijn. Ook de werkgroepen zijn erin vertegenwoordigd. 
Reactie uit ALV : stukjes over de werkgroepen prima dat het in het jaarverslag zat. Uitgebreider kan het op 
de website staan. Stukjes worden geredigeerd, daardoor wordt het eenheid. 
 

4. Financiën 2023 
Reserve is gegroeid omdat er in Coronatijd niet veel uit is gegaan en wel contributie geïnd. Dit jaar wel 
weer uitgaven gehad, mede door de kleding voor actieve vrijwilligers. Die wordt in 10 jaar afgeschreven. 
Voor uitjes van vrijwilligers/werkgroepen is nu een apart budget vastgelegd. Deze kosten vallen dus niet 
onder het budget per werkgroep.  
Het totaalbedrag hiervoor was rond € 1.400,-. 
 
 Begroting 2023 
Vanaf 2023 nemen we de cursussen op in de begroting. Je ziet daarom dat het bedrag zo groot is 
geworden. 
 
Kascontrole commissie: Hans Hugen en Brenda Zegers, beiden afwezig op deze vergadering, hebben een 
verslag gemaakt. Dit ligt ter inzage. Wie wil kascommissie aanvullen in 2023 ? Marianne Wildenberg.  
Koos de Vos leest het verslag van de kascontrolecommissie voor: vergadering is akkoord en verleend 
hiermee decharge aan de penningmeester.  
 

5. Beleidsplan 2023 
In HHR staat dat elk jaar een jaarplan moet worden voorgelegd aan de ALV. Daar kwam niet zo veel van, de 
bedoeling is dit meer gestructureerd te gaan doen. Afgelopen dinsdag is deze eerste nieuwe opzet 
‘beleidsplan’ in de adviesraad besproken. Daar kwam ter sprake dat het duidelijker zou zijn om naast de 
actiepunten ook de doelstellingen daarbij op te nemen. Ook een verzoek om het bestaande beleid erin op 
te nemen. En maak het realistisch. Hiervoor is een nieuwe opzet gemaakt door Christine Paris, aangevuld 
door Pieter van Vemde. Dit nieuwe document is nu voor ieder beschikbaar, om mee te nemen. Kijk eens 
naar de opzet: willen we dit volgend jaar ook zo of anders? We houden ons aanbevolen voor 
verbeteringen.  
Actiepunt alle leden: aanvullingen/opmerkingen beleidsplan 2023 
  
Koos: kun je niet een algemeen beleidsplan maken van waaruit je per jaar een jaarplan maakt. De acties 
van het jaarplan zijn gerelateerd aan het beleidsplan.  
Antwoord: (Christine) het huidige beleidsplan is al ongeveer zo opgezet.  
Maria: verspreid je het ook digitaal? 
Antwoord: Ben zet het op de website. Actie: Pieter 
 
 



6. Samenstelling bestuur 
Vorig jaar werden er 2 aspirant bestuursleden verwelkomd. Beiden ook actief lid in de vereniging, 
Heemtuingroep en Natuur-route app groep. Beiden hebben veel voorbereidingen en daarmee inspiratie 
geleverd voor een heisessie in 2022.  
Jeroen heeft een andere baan gevonden bij een internationale organisatie en daardoor afscheid genomen 
van het bestuur. Blijft wel actief bij de werkgroep. 
Suzanne blijft beschikbaar in de heemtuin. Zij stopt omdat alles veel is, bij haar huidige werk. 
Overigens heeft Han Savelkoel aangegeven de rol van secretaris vanaf de zomer te willen invullen.  
 

7. Huldiging jubilarissen 
Onze bosnimf (Irene) is weer tevoorschijn gekomen.  
Koos de Vos: 50 jaar IVN lid. Je naam geeft al aan dat je van de natuur houdt. Geeft plantenles bij 
Groencursus. Altijd op tijd, want klokken repareert hij ook. Oorkonde en speldje van IVN 50 jaar 
lidmaatschap. Van harte gefeliciteerd hiermee. Koos ontvangt een oorkonde van het 50-jaar lidmaatschap.  
Koos: “het lidmaatschap was een moetje omdat ik bij het centrum voor biologie ging werken. Als je lid 
wilde worden van de landelijke werkgroep dan moest je lid worden van IVN. Ik was lid van CJN, niet zo van 
IVN”.   
Hetty Langendoen : 40 jaar lid. Niet aanwezig.  
Josje van Zutphen : 12,5 jaar lid. Niet aanwezig. 
Maarten van Rijbroek : 12,5 jaar lid. 7 jaar secretaris geweest. Niet aanwezig 
Selma Renting : 12,5 jaar lid. Niet aanwezig. 
Suus Houtman : het langste lid van iedereen namelijk 55 jaar. Ze geniet nog altijd van onze activiteiten, veel 
jaren actief geweest!! 
 
Pieter: kleinigheidje voor Pieter omdat hij zoveel werk heeft verricht.  
En voor alle mensen op deze 1 april een kikker van Irene. 
 
 

8. Presentatie van Koos Dansen over vogels in en om de tuin en in de Arnhemse parken. 
 
Afsluiting 


